
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 Dagsorden: Tirsdag den 1. oktober 2024  

Klokken 17.00-19.00  
Afbud:    Sofie, Lise, Flemming, Søren                                                             

Mødeleder:  

1. Godkendelse af referat 

- Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 

- Punkt om mødedatoer tilføjes  

3. Princip for lektier – revidering. 
- Der rejses spørgsmål vedr. tilgængelighed af årsplaner. Hvor findes de? AJ følger op.  
- Forventninger til eleverne. Deadlines – hvad er forventningen til selv at være 

opsøgende på opfølgning og deadlines? Ønskes præciseret. 
- Spørgsmål vedr. rækkefølgen omkring forventninger. Hvorfor står forældrene først? AJ 

fortæller, at det er tilfældigt. Der er ønske om, at ”Eleverne” står først for – dernæst 
forældre og personale. 

- Links er opdateret – aktualitet 
- Elevrådsrepræsentanterne har haft dialog med egne klasser. Ønske om færre lektier 

når der ikke er studietimer. Det er træls at skulle hjem at lave lektier. Det skal gerne 
kunne nås i skolen. Der ønskes ikke dag til dag-lektier. Formanden præciserer, at ifølge 
det reviderede princip bliver dette heller ikke aktuelt fremadrettet. Der skal ikke gives 
”gør-siden-færdig” lektier. Det skal være lektier, som er planlagt og giver mening i en 
undervisningsmæssig sammenhæng. 

- Forslag om præcisering: lektier skal være noget, der peger fremad. Det skal ikke være 
”tankeløs” repetition. Det skal give mening for den enkelte elev. 

 
4. Evaluering af skolebestyrelsens deltagelse i forældremøder 

- Der blev lavet en god plan. Næsten alle fik besøg - 0. og 7.årg gjorde ikke.  
- Tvivl om behovet. Enkelte årgange havde lavet andre setup for møder. Der blev, på 

nogle årgange, heller ikke oplevet stor spørgelyst. Ungeskolen synes, det var rart med 
SB-repræsentanter til at fortælle om principperne. 

- Positivt at flere årgange holder fælles opstart på møderne – giver mindre pres på SB-
repræsentanterne.  

- Der summeres op – hvis personalet synes det er positivt, vil bestyrelsen gerne 
fortsætte formatet.  



 

 

- Ønske om, at planen laves inden sommerferien i dette skoleår. 
 

5. Elevernes trivselsmåling – drøftelse. Bilag for 0.-3. kl. samt 4. – 9. kl. medsendt. 
- Formanden giver kort baggrund for valg af fokus på punktet.  
- AJ gennemgår systematikken omkring trivselsmålingen og opfølgning. Fokus på 

inddragelse af eleverne, og systematisk opfølgning fra ledelsen ift. teams. 
- Fremgang på flere punkter (også toiletterne). 
- Bedste trivselsmåling i kommunen. Det understøtter et positivt narrativ omkring 

skolen. Modtages godt blandt forældrene. 
- Opmærksomhedspunkter omkring frikvarter. Elevrådet synes, det er rart med længere 

frikvarter, men den sidste pause kan føles lidt kort. Opfordring til at gå i dialog med 
lærerne. Det er meget få klasser, der har timer så sent på dagen. 

- Det, rundspørgen blandt elever, peger på: variation i uv. og frikvarter er også det, der 
ses i trivselsmålingen. 

- Ændring i frikvarter viser sig først i næste måling. Opmærksomhed på byggeriets 
indflydelse på børnenes oplevelse af frikvarter. 

- Nysgerrighed i ledelsen på pædagogiske frikvarter. Indsatser, prioriteringer omkring 
frikvarter med struktur og voksne tæt på. 

- Elevrådet har positive tilbagemeldinger på legepatrulje. 
- Spørgsmål til hvordan vi har rykket os fra sidste år. Fx på medbestemmelse? Drøftelse 

af hvad der opfattes som medbestemmelse. Elevrådet byder ind med, at mange elever 
opfatter medbestemmelse som ret til at bestemme hele rammen. Fx vi vil spille 
fodbold. 

 
6. Rundvisning i de nye områder – der er tæt på at blive taget i brug. 

 
7. Meddelelser 

• Elevråd 

- Har ikke haft mulighed for at mødes i elevrådet endnu. Elevrådet er kun lige blive 
konstitueret. Der har dog været drøftelse af, at morgenbåndet bl.a. kan udnyttes til 
noget omkring oprydning/skrald i området. 

- Elevrådet afholder møder ca. 1 gang om måneden. 

• Skolen herunder:  

1. Personaleomsætning: 0 opsigelse, 0 ansættelse  
2. Elever: 5 fraflyttet, 3 tilflyttet 
3. Status på byggeriet 
4. Opmærksomhed på høringssvar for ny budgettildelingsmodel 

 
• SFO 

- Er i gang med flytning af SFO’en 
 



 

 

• Formanden 

- Opmærksomhed på budget og mulighederne i økonomien 
- Drøftelse af ministerens forslag omkring ny ordensbekendtgørelse. 
- Kontaktudvalget er suspenderet. Der er arbejdes med model for nyt/nye mødefora 

Tilføjet punkt vedr. mødedatoer: 

- Formanden er forhindret til næste møde, og kan, i stigende grad, blive udfordret 
fremadrettet pga. job. 

- Hvis bestyrelsen ellers er fuldtallig kan der holdes fast i næste møde d.12/11 – der kan 
findes løsninger. TEAMS og lign. 

- 3/12 kan formanden ikke. Forslag om d.10/12 i stedet. Mødet flyttes til d.10/12. 
- De efterfølgende møder afklares senere. 

 
8. Punkter til næste møde 

- Høring omkring budget 
- Resten drøftes på formødet 

 
9. Evt. 

- Ingen punkter 
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